
Kunstgress for 3er-baner 
 

Anskaffelsen av 3er-baner for de yngste fotballspillerne våre har vært en ubetinget suksess, og vi 

kommer til å kjøpe enda en bane slik at både 6 og 7-åringene kan benytte dette tilbudet. Vi har 

avsatt et område på ca. 25 x 30 meter på som har blitt brukt til de to banene vi per i dag råder over. 

Opp- og ned-rigging av banene er en relativt enkel prosess men tar ca. 20 minutter hvis man er 4-5 

stykker. Erfaringen så langt viser at banene tåler å stå oppmontert i sommerhalvåret, og at det er 

vanskelig å få nok folk med på opp- og ned-rigging. Utfordringen med dette er først knyttet til 

gressklipping, men underlaget er også et problem med tanke på banen ikke er veldig plan. Slitasje er 

kan også vise seg å bli en utfordring etter hvert.  

For å kunne gi et så godt tilbud som mulig til de yngste i laget vårt, bør vi vurdere å legge kunstgress 

på et område på ca. 30 X 45 meter som hovedsakelig kan benyttes til 3er-fotball. Dette vil gi oss 

muligheten til å starte sesongen tidligere, øke treningskvaliteten, samt gjøre vedlikeholdet lettere.  

Skisse: 

 

 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet gir styret i Nærøy Idrettslag fullmakt til å utrede og deretter eventuelt igangsette 

opparbeidelse av kunstgressdekke på den sør-vestlige delen av «nybanen».  


